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Şedinţa a fost convocată de către dl. primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman, prin 
Dispoziţia nr. 353 din 22.03.2023, in conformitate cu prevederile art. art. 134, alin. 1, lit. 
a, alin. 4 din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările ulterioare. 
  La şedinţă participă un număr de  13 consilieri locali. Absentează Corbu Luminița 
– Claudia, Gavril Elena, Stoica Cozmin, Chirilă Violeta – Gabriela, Matei Gabriel și 
Mateiciuc Silviu – Nicolae și dl. primar. 
 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Bună ziua! Bine ați venit la ședința 
ordinară, astăzi 28 martie 2023. Supun aprobării ordinea de zi, cu două proiecte de 
hotărâre suplimentare. Alte propuneri? 
  D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc aduce la cunoştinţa 
consiliului local că toate proiectele de hotărâre supuse dezbaterii în şedinţa de astăzi 
întrunesc condiţiile prevăzute la art. 136, alin. (8) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ, adică sunt însoţite de referatul de aprobare al iniţiatorului, raportul de 
specialitate, avize ale comisiilor de specialitate, precum şi celelalte documente care au 
condus la respectivele iniţiative. 

  Se propune spre aprobare  ordinea de zi, respectiv:           
              1.  Procesele – verbale ale şedințelor din data de 27.02.2023  şi 13.03.2023; 
              2. Proiect de hotărâre privind aprobarea conturilor anuale de execuție 
bugetară și a situațiilor financiare pe anul 2022 ale Municipiului Fălticeni - iniţiator, 
primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
              3. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local de venituri și 
cheltuieli pe anul 2023 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

   4. Proiect de hotărâre privind aprobarea normelor procedurale pentru 
achiziționarea de servicii de creditare bancară și a documentației pentru atribuirea 
contractului de servicii de acordare a unui credit pe termen lung în valoare de 
33.475.000 lei - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

   5. Proiect de hotărâre privind aprobarea Acordului de parteneriat între 
Municipiul Fălticeni şi Asociaţia „Rotary Club Fălticeni” în vederea derulării 
proiectului de promovare a Municipiului Fălticeni - „Împreună susţinem 
promovarea - FĂLTICENI, MON AMOUR”- Ediția a III-a - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 

   6.   Proiect de hotărâre privind suplimentarea numărului autorizaţiilor de taxi 
eliberate la nivelul municipiului Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 
        7.   Proiect de hotărâre privind aprobarea Actului adiţional nr. 1 la Contractul 
de Delegare a Gestiunii prin Concesiune a Serviciului Public de Colectare si 
Transport a deseurilor municipale in  municipiul Fălticeni nr. 9872/04.05.2021- 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

   



            8. Proiect de hotărâre privind organizarea licitaţiei publice deschise pentru 
vânzarea prin licitație publică a suprafeţei de 28 m.p. teren aparţinând domeniului 
privat al municipiului Fălticeni, situat în municipiul Fălticeni, str. Crișan, f.n. - 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
            9. Proiect de hotărâre privind suplimentarea statului de funcţii al Spitalului 
Municipal Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
  10. Proiect de hotărâre privind acordarea Avizului prealabil de oportunitate 
pentru „ Întocmire PUZ pentru introducere teren din extravilan în intravilan în 
vederea construirii unui ansamblu de locuințe individuale cu regim maxim de 
înălțime S+P+2E și a unui spațiu comercial cu regim maxim de înălțime P+E 
”generat de imobilul situat în județul Suceava, extravilanul municipiului Fălticeni, 
str. Caporal Popescu, f.n., identificat prin nr. cadastral 41056, proprietatea S.C „ 
NOVA SOFIA – SARA TUR” S.R.L. - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
             11. Proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de fezabilitate și 
reactualizarea indicatorilor tehnico – economici, a devizului general pentru 
obiectivul „Inchiderea depozitului temporar de deșeuri municipal Fălticeni, județul 
Suceava prin implemenarea unei tehnologii inovatoare” - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 
             12.  Proiect de hotărâre privind transformarea a două funcții contractuale din 
cadrul Direcției administrația piețelor din subordinea primarului municipiului 
Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
            13.   Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a 
lucrărilor de intervenție, a indicatorilor tehnico-economici actualizați și a devizului 
general actualizat pentru obiectivul de investitii „REABILITARE REȚEA DE STRĂZI 
URBANE ÎN MUN. FĂLTICENI TRONSON I (STR. SUCEVEI, B-DUL REVOLUȚIEI, 
STR. 13 DECEMBRIE, STR. DIMITRIE LEONIDA, STR. MATEI MILLO, STR. 
REPUBLICII, STR. ARMATEI)” aprobat pentru finanțare prin Programul național de 
investiții ”Anghel Saligny”, precum și a sumei reprezentând categoriile de 

cheltuieli finanțate de la bugetul local pentru realizarea obiectivului - iniţiator, primar 

– prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
             14. Proiect de hotărâre privind  aprobarea studiului de fezabilitate, a 
indicatorilor tehnico-economici actualizați și a devizului general actualizat pentru 
obiectivul de  investitii  ”Extindere rețea de apă pe strada Răsăritului și strada 

Halmului”, aprobat pentru finanțare prin Programul național de investiții ”Anghel 
Saligny”, precum și a sumei reprezentând categoriile de cheltuieli finanțate de la 

bugetul local pentru realizarea obiectivului - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 

Cătălin Coman; 
 15.  Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a 

lucrărilor de intervenție, a indicatorilor tehnico-economici actualizați și a devizului 
general actualizat pentru obiectivul de  investitii „REABILITARE RETEA DE APA 
STRADA STEFAN CEL MARE”,  aprobat pentru finanțare prin Programul național 
de investiții ”Anghel Saligny”, precum și a sumei reprezentând categoriile de 

cheltuieli finanțate de la bugetul local pentru realizarea obiectivului - iniţiator, primar 
– prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

 16. Proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de oportunitate întocmit în 
vederea concesionării directe a unor suprafeţe de teren aparţinând domeniului 
privat al municipiului Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

  



17. Proiect de hotărâre privind trecerea unui imobil din domeniului public al 
Municipiului Fălticeni, judeţul Suceava, în domeniul privat al acestuia - iniţiator, 
primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

18. Proiect de hotărâre privind includerea în Inventarul bunurilor imobile care 
aparțin domeniului privat al Municipiului Fălticeni a unor suprafețe de teren în 
vederea întabulării/înscrierii cu caracter definitiv a dreptului de proprietate în 
evidențele de cadastru și carte funciară  - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 

 19. Raport privind Starea economico- social și de mediu a Unității 
Administrativ Teritoriale Municipiul Fălticeni pe anul 2022. 

20. Adresa Instituției Prefectului – Județul Suceava nr. 3935/10/2 din 
03.03.2023. 

 21. Proiect de hotărâre privind alegerea președintelui de ședință pentru 
perioada aprilie – iunie 2023 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
            22. Proiect de hotărâre privind aprobarea decontării navetei personalului 
didactic și didactic auxiliar pentru luna FEBRUARIE 2023- iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 
             Ordinea de zi, în totalitate, se aprobă cu unanimitate de voturi, respectiv 13 
voturi „pentru”.  

D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc aduce la cunoştinţa 
consiliului local că toate proiectele de hotărâre supuse dezbaterii în şedinţa de astăzi 
întrunesc condiţiile prevăzute la art. 136, alin. (8) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ, adică sunt însoţite de referatul de aprobare al iniţiatorului, raportul de 
specialitate, avize ale comisiilor de specialitate, precum şi celelalte documente care au 
condus la respectivele iniţiative. 

  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv  procesele – verbale 
ale şedinţelor din data de 27.02.2023  şi 13.03.2023; 
  D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc supune la vot procesele-
verbale ale ședințelor din data de 27.02.2023  şi 13.03.2023, acestea fiind aprobate cu 
unanimitate de voturi, respectiv  cu 13  voturi „pentru”.  
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
aprobarea conturilor anuale de execuție bugetară și a situațiilor financiare pe anul 
2022 ale Municipiului Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman;  
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Anul bugetar 2022 s-a încheiat din 
punct de vedere al execuției bugetului local, cu un excedent de 4.242.059,80 lei,  din 
care excedentul pe 2022 este în valoare de 1.080.114,19 lei. Această sumă ne permite 
pentru anul 2023, realizarea investițiilor pe care  ni le-am propus. Activitățile și instituțiile 
finanțate integral din venituri proprii, au înregistrat la finalul anului 2022 un excedent 
cumulat în suma de 6.810.730,26 lei, în scădere cu 2.042.767,28 lei fața de anul 
precedent, datorită deficitului înregistrat în 2022. Cea mai mare sumă 5.305.718 lei, o 
reprezintă disponibilul pentru Spitalul Municipal Fălticeni. Apoi Piața Agroalimentară un 
disponibil de 1.150.742,20 lei. Soldul rămas la Spital pentru activități finanțate integral din 
venituri proprii, este constituit din sume primite de la Casa de Sănătate  la sfârșitul 
anului, care au fost păstrate în cont pentru a asigura continuitatea activităților din anul 
următor. Vă mai spun doar că, la Muzeul de Artă ”Ion Irimescu”, care este teoretic 
singura instituție finanțată din venituri proprii și subvenții, s-au efectuat plăți în valoare de 
689.977 lei, din care 676.800 din alocații de la bugetul local și doar 13.177 lei din venituri 
proprii. De aceea, ne ducem la concluzia că, trebuie promovată cât mai bine această 
instituție, pentru mărirea veniturilor proprii. Propun analizei și aprobării acest proiect. 



   D-na consilier local, as. med Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 13  voturi „pentru”.   
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind rectificarea bugetului local de venituri și cheltuieli pe anul 2023 - iniţiator, 
primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon:  Rectificarea bugetului local 
constă în majorarea cu suma de 5.992.780 lei a veniturilor și cheltuielilor bugetului local. 
Categorii de venituri care se majorează: Impozite, taxe și teren - 15.000 lei, alte venituri 
din concesiuni și închirieri - 34.280 lei, transferuri voluntare, rambursare  cheltuieli Covid 
-  35.200 lei, subvenții de la bugetul de stat conform contractelor încheiate cu DSP - 
181730 lei, sume alocate în urma scoaterii la licitație  a  certificatelor de emisie de gaze 
cu efect de seră - 5.619.920 lei. Secțiunea de funcționare se majorează cu 36.890 lei. 
Secțiunea  de dezvoltare se majorează cu 5.965.890 lei.  Vă propun spre analiză si 
aprobare și acest proiect. 
   D-na consilier local, as. med. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 12  voturi „pentru”.  Dl. cons. local, prof. Pintilii Marius – Claudiu nu își 
exercită dreptul de vot. 
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind aprobarea normelor procedurale pentru achiziționarea de servicii de 
creditare bancară și a documentației pentru atribuirea contractului de servicii de 
acordare a unui credit pe termen lung în valoare de 33.475.000 lei - iniţiator, primar – 
prof. Gheorghe – Cătălin Coman;  
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: În luna februarie am aprobat 
contractarea acestui credit. S-au elaborat norme procedurale proprii pentru 
achiziționarea de servicii de creditare de către Municipiul Fălticeni. Contractul ar fi în 
valoare de 33.475.000 lei , cu mențiunea că în adresa primită de la sucursala C.E.C. 
Bank Suceava s-a constatat că valoarea estimată a achiziției este subevaluată, astfel 
încât noua valoare propusă este de  20.100.000 lei, mai mare decât cea inițială de 



13.500.000 lei. Dobânda luată în  considerare în calculul valorii estimate este ROBOR 
6M, respectiv 7,81%, la care se adaugă o marjă fixă de 2,3%(estimată). 
   D-na consilier local, as. med. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 13  voturi „pentru”.   

  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind  Rotary Club Fălticeni” în vederea derulării proiectului de promovare a 
Municipiului Fălticeni - „Împreună susţinem promovarea - FĂLTICENI, MON 
AMOUR”- Ediția a III-a - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
    D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: După cum știți, avem acest 
parteneriat cu Rotary Club Fălticeni care este un parteneriat constructiv. În urma acestuia 
s-au întâmplat evenimente frumoase în Municipiul Fălticeni, astfel: A fost reeditată 
monografia „Fălticeni – repere în timp”, autor prof. Vasile Nistoreasa;  A văzut lumina 
tiparului volumul „Fălti, primul loc de pe Pământ”, autor Raul Anghel, a fost editat albumul 
de grafică „Promenadă Fălticeneană”, semnat de prof. Gabrel Baban și așa mai departe.  
Asociația ne propune ca în viitor să continuăm acest parteneriat, cu scopuri foarte clar  
asumate, de ambele părți. Rotary Club se obligă să asigure editarea unui volum despre 
Fălticeni, să realizeze o broșură a evenimentului, să asigure finanțarea unui concert, să 
asigure finanțarea și organizarea evenimentului „Fălticeni, Mon Amour" ediţia a III-a, să 
organizeze un tur de prezentare ghidat al obiectivelor culturale din municipiu, să 
găzduiască pe site-ul www.rotaryfalticeni.ro materiale informative despre eveniment, 
obiectivele şi activităţile culturale din Fălticeni. Primăria Municipiului Fălticeni se obligă să 
asigure acces la muzeele şi obiectivele culturale locale, să asigure, pentru spectacolul 
din data de 16 septembrie, scenă, sonorizare,  lumini, ecran, conform solicitării trupei 
invitate, să asigure locaţia necesară pentru lansarea de carte, să realizeze un spectacol 
cu formaţiile de la Centrul Cultural „Grigore Vasiliu Birlic” şi de la Clubul Copiilor, să 
promoveze evenimentul „Fălticeni, Mon Amour”, ediţia a III-a, la nivel local, regional şi 
naţional. Având în vedere cele relatate, supun spre aprobare și acest proiect. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 12  voturi „pentru”.  D-na cons. local Amarie Mariana nu își exercită dreptul 
de vot. 

http://www.rotaryfalticeni.ro/


   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind suplimentarea numărului autorizaţiilor de taxi eliberate la nivelul 
municipiului Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Taximetriștii autorizați din 
Municipiul Fălticeni au înregistrat o solicitare, prin care doresc majorarea numărului de 
autorizații de transport în regim de taxi de la 60 la 70 autorizații. Urmare a fluxului crescut 
de clienți, coroborat cu deficitul de autoturisme de pe raza municipiului Fălticeni și în 
vederea asigurării unei bune desfășurări a activității de taximetrie pe raza municipiului.  
Vă prezint și unde sunt repartizate locurile de parcare, respectiv: 15 locuri parcare B-dul 
Revoluției (magazin Altex, 5 locuri parcare str. 13 Decembrie (Autogara Severin), 5 locuri 
parcare str. Ion Creanga (Policlinica - Statuie Mihail Sadoveanu), 10 locuri str. Liliacului 
(parcare Thales), 25 locuri parcare str. Aleea Teilor, 10 locuri parcare str. Cuza Voda.  
Supun aprobării dumneavoastră și acest proiect de hotărâre. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 13  voturi „pentru”.   
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind aprobarea Actului adiţional nr. 1 la Contractul de Delegare  a Gestiunii prin 
Concesiune a Serviciului Public de Colectare si Transport a deseurilor municipale 
in  municipiul Fălticeni nr. 9872/04.05.2021- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Legea nr. 17/2023 conține 
modificări în ceea ce privește obligațiile administrației publice locale în domeniul 
gestionării deșeurilor și anume obligativitatea ca până în anul 2025 să fie stabilit modul 
de gestionare a deșeurilor textile, a uleiurilor vegetale uzate și a biodeșeurilor. În 
principal, e vorba că s-au schimbat niște denumiri de termeni, în loc de fracție umedă e 
reziduală.  
    D-na ing. Simona Vacariuc: Am identificat termenii și urmează să modificăm și 
noi contractul de delegare de gestiune a GOSCOM - ului. Pe partea funcțională nu există 
modificări, în sensul în care să facă populația să plătească mai mult. Modificăm pur și 
simplu termenii, ca operatorul nostru de salubritate să-și poată încheia mai departe 
contractele. 
     D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Supun aprobării dumneavoastră și 
acest proiect. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 



 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 13  voturi „pentru”.   
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind organizarea licitaţiei publice deschise pentru vânzarea prin licitație publică 
a suprafeţei de 28 m.p. teren aparţinând domeniului privat al municipiului Fălticeni, 
situat în municipiul Fălticeni, str. Crișan, f.n. - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Teren cu categoria curți-
construcții, proprietate privată a municipiului Fălticeni. Scoatem la licitație conform 
legislației în vigoare. Valoare stabilită de către evaluator autorizat este de 4.200 lei, la 
care se adaugă TVA. Ne va aduce un venit în plus la bugetul local. 
   D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc: Propuneri pentru  
membrii comisiei. 
   D-na consiler local, ed. Maria Dulgheriu: Propun ca din comisie să facă parte 
ca titular domnul Ilie Cosmin și ca supleant domnul Darabă Iulian. 
    D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc: Alte propuneri? Nu. 
Mergem la întocmirea buletinelor de vot. Puteți continua cu următorul proiect.  
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind suplimentarea statului de funcţii al Spitalului Municipal Fălticeni - iniţiator, 
primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Spitalul Fălticeni a solicitat 
suplimentarea statului de funcții cu 9 posturi, în principal asistenți medicali, din câte am 
văzut. 
   D-na consilier local, as. med. Edu Anca: E vorba de cei cu studii superioare.  
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Da,  cred că intră la o altă grilă de 
salarizare. Mulțumesc. Vă rog să votați. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, as. med. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot proiectul de hotărâre, acesta fiind aprobat cu unanimitate de 
voturi, respectiv cu 11  voturi „pentru”. D-na cons. local Cojocaru Eugenia – Liliana și d-
na cons. local Edu Anca nu își exercită dreptul de vot.   
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind   acordarea Avizului prealabil de oportunitate pentru „ Întocmire PUZ pentru 
introducere teren din extravilan în intravilan în vederea construirii unui ansamblu 
de locuințe individuale cu regim maxim de înălțime S+P+2E și a unui spațiu 
comercial cu regim maxim de înălțime P+E ”generat de imobilul situat în județul 
Suceava, extravilanul municipiului Fălticeni, str. Caporal Popescu, f.n., identificat 
prin nr. cadastral 41056, proprietatea S.C „ NOVA SOFIA – SARA TUR” S.R.L. - 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon:  Se impune întocmirea unui plan 
urbanistic zonal, care va stabili suplimentări specifice pentru zona studiată. Construcție a  
unui ansamblu de locuințe individuale cu regim maxim de înălțime S+P+2E și a unui 
spațiu comercial cu regim maxim de înălțime P+E. Având în vedere raportul de 
specialitate întocmit de  Compartimentul  de urbanism și disciplina în construcții și în 



conformitate cu Legea 350/2001, propun Consiliului Local aprobarea avizului de 
oportunitate.  
   D-nul consilier local, ing. Moroșanu Gabriel: Unde anume pe Caporal 
Popescu? E extravilan și încercam să vizualizez. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Chemăm pe cineva dacă doriți, nu 
știu să vă spun exact. 
   D-nul consilier local, Moroșanu Gabriel: Nu, lăsați că mă interesez eu. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 13  voturi „pentru”.   
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind  aprobarea Studiului de fezabilitate și reactualizarea indicatorilor tehnico – 
economici, a devizului general pentru obiectivul „Inchiderea depozitului temporar 
de deșeuri municipal Fălticeni, județul Suceava prin implemenarea unei tehnologii 
inovatoare” - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Pentru închiderea definitivă a  
depozitului de deșeuri avem aprobarea Studiului de fezabilitate și reactualizarea 
indicatorilor tehnico – economici a devizului general pentru  acest obiectiv, pe care vi le 
propun spre analizare și aprobare. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 13  voturi „pentru”.       
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind transformarea a două funcții contractuale din cadrul Direcției administrația 
piețelor din subordinea primarului municipiului Fălticeni - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon:  Ni s-a solicitat printr-o adresă de 
la Direcția  administrației piețelor transformarea a două posturi. În principal și pentru 
buna desfășurare a activității,  este nevoie de  casier și de ingrijitor pentru curățenia 
necesară. Funcția vacantă de inspector de specialitate se transformă în casier și funcția 
vacanta de referent se transformă în funcție vacantă de ingrijitor. Considerăm că e bine 
să avem aceste transformări de funcții, pentru buna desfășurare a activității. Propun spre 
aprobarea dumneavoastră. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 



 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 13  voturi „pentru”.       
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenție, a 
indicatorilor tehnico-economici actualizați și a devizului general actualizat pentru 
obiectivul de investitii „REABILITARE REȚEA DE STRĂZI URBANE ÎN MUN. 
FĂLTICENI TRONSON I (STR. SUCEVEI, B-DUL REVOLUȚIEI, STR. 13 DECEMBRIE, 
STR. DIMITRIE LEONIDA, STR. MATEI MILLO, STR. REPUBLICII, STR. ARMATEI)” 
aprobat pentru finanțare prin Programul național de investiții ”Anghel Saligny”, 
precum și a sumei reprezentând categoriile de cheltuieli finanțate de la bugetul 

local pentru realizarea obiectivului - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Ținând cont de acest program de 
investiții ”Anghel Saligny”, dorim reabilitarea anumitor străzi, care în momentul acesta nu 
sunt într-o stare foarte bună, ceea ce aduce prejudicii din toate punctele de vedere. 

Străzile sunt cele din tronson I (str. Sucevei, B-dul Revoluției, str. 13 Decembrie, str. 

Dimitrie Leonida, str. Matei Millo, str. Republicii, str. Armatei). Suma alocată e de 
20.000.000 lei de la bugetul de stat, plus cu ce mai contribuim și noi.  Dorim să reușim să 
aducem la normal acele străzi care nu arată deloc bine. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 13  voturi „pentru”.   
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Revenim la 
proiectul 8, cel cu voturile. 
 D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc: În urma exercitării 
voturilor dumneavoastră, domnul consilier local,  dr. Ilie Cosmin a obținut 13 voturi 
”pentru” și domnul consilier local, prof. Darabă Iulian a obținut 13 voturi ”pentru”. Am 
înțeles că s-a întrebat dacă  terenul este extravilan sau intravilan. Da, este intravilan. 
Este enclavat între mai multe proprietăți, deci vor putea participa la licitație doar vecinii. 
Nici noi nu puteam să dispunem de el. Deci nu este un teren care poate fi dat în 
compensare, în condițiile legii speciale.  
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
    D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 



  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 13  voturi „pentru”.   
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind aprobarea studiului de fezabilitate, a indicatorilor tehnico-economici 
actualizați și a devizului general actualizat pentru obiectivul de  investitii  

”Extindere rețea de apă pe strada Răsăritului și strada Halmului”, aprobat pentru 
finanțare prin Programul național de investiții ”Anghel Saligny”, precum și a sumei 
reprezentând categoriile de cheltuieli finanțate de la bugetul local pentru realizarea 

obiectivului - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

 D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Ne-am propus extinderea rețelei 
de apă, pe strada Răsăritului și strada Halmului, prin acest program ”Anghel Saligny”. 

Astăzi  aprobăm studiul de fezabilitate,  indicatorii tehnico-economici actualizați și devizul 

general actualizat pentru obiectivul de  investiții  ”Extindere rețea de apă pe strada 

Răsăritului și strada Halmului”. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

 D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, as. med. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 13  voturi „pentru”.  
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind  aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenție, a 
indicatorilor tehnico-economici actualizați și a devizului general actualizat pentru 
obiectivul de  investitii „REABILITARE RETEA DE APA STRADA STEFAN CEL 
MARE”,  aprobat pentru finanțare prin Programul național de investiții ”Anghel 
Saligny”, precum și a sumei reprezentând categoriile de cheltuieli finanțate de la 

bugetul local pentru realizarea obiectivului - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Având în vedere că rețeaua de 
apă din Fălticeni este o rețea veche și uzată, depășită din punct de vedere al uzurii  și al 
funcționării, ne dorim înlocuirea rețelei de apă și înlocuirea rețelei noi, într-un mod 
eșalonat. Aceeași oportunitate, prin Programul național de investiții ”Anghel Saligny”. 
Propun spre aprobarea dumneavoastră acest proiect. 

   D-na consilier local, as. med. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil.    

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 



  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu   voturi „pentru”.   

  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind aprobarea studiului de oportunitate întocmit în vederea concesionării 
directe a unor suprafeţe de teren aparţinând domeniului privat al municipiului 
Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Este vorba de două suprafețe de 
teren, una  de 22 mp, pe strada Maior Ioan, în zona blocului 3A și o suprafață de 12 mp 
pe strada Dimitrie Leonida, în zona blocului 8. Aceste suprafețe  nu reprezintă teren care 
ar putea fi retrocedat.  
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, as. med. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 13  voturi „pentru”.   
 Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind trecerea unui imobil din domeniului public al Municipiului Fălticeni, judeţul 
Suceava, în domeniul privat al acestuia - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: După cum știți s-a edificat blocul 
ANL, cu 20 unități locative  și este necesară sistematizarea pe verticală. Neavând teren 
suficient, am achiziționat o suprafață de 271 mp, pentru  a fi comasat cu terenul pe care 
îl avem și să trecem la sistematizarea pe verticală a acestei zone. Mulțumesc. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, as. med. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 13  voturi „pentru”.   

  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind includerea în Inventarul bunurilor imobile care aparțin domeniului privat al 
Municipiului Fălticeni a unor suprafețe de teren în vederea întabulării/înscrierii cu 
caracter definitiv a dreptului de proprietate în evidențele de cadastru și carte 
funciară  - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Este vorba de un teren de 68 mp, 
situat în B-dul 2 Grăniceri, municipiul Fălticeni,  și un altul de 106 mp, categorie de 
folosință curți - construcții, pe strada Ana Ipătescu. Propun includerea acestor imobile în 
Inventarul bunurilor imobile care aparțin domeniului privat al Municipiului Fălticeni în 



vederea intabulării/înscrierii cu caracter definitiv a dreptului de proprietate în evidențele 
de cadastru și carte funciară.   
   D-na consilier local, as. med. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 13  voturi „pentru”. 
 Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind aprobarea decontării navetei personalului didactic și didactic auxiliar pentru 
luna FEBRUARIE 2023- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Aceeași situație pe care o avem 
în fiecare lună, pentru decontarea navetei personalului din învățământ. Vă propun 
analiza și aprobarea acestui proiect. 
   D-na consilier local, as. med. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 10  voturi „pentru” . D-na cons. local Corbu Luminița – Claudia, dl. cons. 
local  Pintilii Marius – Claudiu și dl. cons. local Darabă Iulian – Cezar nu si-au exercitat 
dreptul de vot. 
  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 

privind alegerea președintelui de ședință pentru perioada aprilie – iunie 2023 - 

iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon: Mulțumim doamnei președinte, 
pentru cele trei luni și modul deosebit în care și-a realizat sarcina și mergem spre 
alegerea unui alt președinte pe o perioadă de trei luni. 
  D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Mulțumesc.  
  D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc: Propuneri. 
   D-na consilier local, ed. Maria Dulgheriu: Propun pe domnul consilier local 
Matei Gabriel.   
  D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc: Mai sunt și alte 
propuneri? Nu.  
 În urma exercitării votului deschis domnul cons. local Matei Gabriel a fost ales 
președinte de ședință pentru perioada aprilie – iunie. 
  D-na consilier local, as.  med. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 

D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 



 D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
           Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 13  voturi „pentru”. 
          Urmează punctul DIVERSE 
          D-na consilier local, ed. Amarie Mariana: Ne apropiem de ziua de 2 aprilie, ziua 
care este dată la nivel internațional de conștientizare a autismului. La nivelul orașului 
avem un proiect SNAC( Strategie Națională de Acțiune Comunitară), derulată de foarte 
mult timp cu colegiile din municipiul nostru. Actualmente, suntem parteneri atât cu 
Colegiul ”Nicu Gane” și Colegiul” Vasile Lovinescu”, cât și cu Școala ”Mihail Sadoveanu”, 
ca parteneri direcți și inițiatori. Iar ca beneficiară este Grădinița Specială din Fălticeni, la 
care activez de peste 25 de ani. Voiam să fac anunțul și public, pentru că noi realizăm de 
ceva timp un marș. Cu siguranță știe și domnul Rădulescu. Un marș de conștientizare la 
nivel de municipiu. Nu am mai făcut în ultimul timp din cauza pandemiei. Marșul va avea 
loc la nivelul orașului Fălticeni, cu acești parteneri. Acordul a fost cerut domnului Primar, 
deoarece ne trebuie asigurată securitatea marșului, fiind copii cu multiple dizabilități. Vă 
invit pe această cale să ne fiți alături. Este un marș de conștientizare a copiilor, a 
persoanelor cu autism, pe care noi trebuie să le integrăm în societate și de care trebuie 
să avem grijă. Culoarea este culoarea albastră. Marșul va porni de la Grădinița Specială. 
Cei care nu pot ajunge acolo, pot veni pe Aleea Pietonală. Coborâm pe str. Ion Creangă, 
ajungem pe Aleea Pietonală, ne întoarcem pe la Banca Comercială Romană, ne oprim în 
fața Primăriei Municipiului Fălticeni și realizăm desene pe asfalt. Apoi, urcăm pe 
Stadionul Sportiv, pentru jocuri de mișcare alături de voluntarii noștri. Mulțumesc pentru 
atenție și vă așteptăm să ne fiți alături. Ora va fi la 9.30 de la Grădinița Specială și se va 
finaliza undeva în jurul orei 12. Și sperăm ca vremea să ne fie prielnică. Mulțumesc. 
  D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință declară ședința 
închisă. 
             Drept pentru care s-a întocmit prezentul proces-verbal. 
 
 
 
             
               PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ                     SECRETAR GENERAL MUNICIPIU   
           Consilier local, as. med. Edu Anca                      jr. Mihaela Busuioc 
 

 

 


